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　　>八年级英语寒假日记翻译范文一
　　I went out to have dinner with father today. I should make toast during the dinner but there was no juice availabe. So I had a bottle of beer. My face turned red but I was not drunk. I dont think beer tastes bad but I wont like have it too much because I am only a student.
　　今天和爸爸一起出去吃饭。吃饭的时候要敬酒。那里没有果汁。我就拿了一瓶啤酒开始到处敬酒。喝了一瓶酒后，我的脸红了，但没有醉。我认为啤酒并不难喝，但我还是要少喝酒。因为我还只是一个学生。
　　>八年级英语寒假日记翻译范文二
　　Today is New Year\'s Day, every day, every family is very lively, a Chinese New Year every family to eat a very fatty foods, each meal should be placed before the whip, burn incense to the God of Wealth and hopes to make a fortune, a Children are up early to wear new clothes to go to the elders to pay, hoping to get older, the red envelope, Chinese New Year, and full of gaiety, today I am feeling very good.
　　今天是大年初一，每到这一天，每家都非常的热闹，一过年每家都会吃很油腻的食物，每顿饭前都要放鞭、给财神上香，希望今后能发财，一大早小孩子都穿上新衣服去给长辈拜年，希望能得到长辈的红包，过年了，到处都是喜气洋洋，我今天的心情非常好。
　　>八年级英语寒假日记翻译范文三
　　Finally, we arrived in Guilin. After breakfast, we went to River Li. We listened to the guide and enjoyed the views on boat. But I found the water in River Li is dirty, many people washed clothes there. I feel angry and the trip became boring and exhausting.
　　天终于到了桂林，我们吃过早饭后就出发去漓江。坐上了船后，我们听着导游的讲解，观赏着风景。可是我发现漓江的水很脏，有很多人在那里洗衣服。我很气愤。在接下来的旅途中很无聊我也很疲惫。
　　>八年级英语寒假日记翻译范文四
　　Mother told me that we will go to Guilin for a trip today. I am very excited because the views there are beautiful. But there is still one day to go and I feel impatient. I think people there must be polite and so should I. Otherwise, we couldnt get well along with each other.
　　今天妈妈告诉我马上我们就要去桂林玩了。我很高兴也很期待。因为那里的景色很美。但是还要等一天，我有点迫不及待了。我想，那里的人一定很有礼貌。我也要学着礼貌一点。只有这样，我们才能和睦相处。
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